

Title (en)
DEVICE WITH INTEGRATED LAUNDRY TREATMENT FUNCTIONALITY, SUPPORT FOR SUCH A DEVICE AND METHOD FOR USE OF SUCH A DEVICE

Title (de)
VORRICHTUNG MIT INTEGRIERTER WÄSCHEBEHANDLUNGSFUNKTIONALITÄT, TRÄGER FÜR EINE SOLCHE VORRICHTUNG UND VERFAHREN ZUM NUTZEN EINER SOLCHEN VORRICHTUNG

Title (fr)
DISPOSITIF À FONCTIONNALITÉ DE TRAITEMENT DU LINGE INTÉGRÉE, SUPPORT POUR UN TEL DISPOSITIF ET PROCÉDÉ D'UTILISATION D'UN TEL DISPOSITIF

Publication
EP 3666961 A1 20200617 (DE)

Application
EP 19212881 A 20191202

Priority
DE 102018221469 A 20181212

Abstract (en)
[origin: CN111297065A] The present invention relates to a device (1) with an integrated laundry treatment function, especially a laundry treatment furniture for household use. A piece of clothing (2) undergoes treatment in the device in an operating state, wherein the device (1) has a carrier (3) for holding the piece of clothing (2) in the device, wherein the carrier (3) is configured to open a first sub-region (11) of the piece of clothing (2) for processing without opening the second sub-region.

Abstract (de)
Vorrichtung (1) mit integrierter Wäschebehandlungsfunktionalität, insbesondere ein Wäschebehandlungsmöbelstück für den Hausgebrauch, wobei in einem Betriebszustand in der Vorrichtung ein Kleidungsstück (2) einer Behandlung unterzogen wird, wobei die Vorrichtung (1) einen Träger (3) zum Halten des Kleidungsstücks (2) in der Vorrichtung aufweist, wobei der Träger (3) derart konfiguriert ist, einen ersten Teilbereich (11) des Kleidungsstücks (2) für die Behandlung aufzuspannen, ohne einen zweiten Teilbereich aufzuspannen.

IPC 8 full level
D06F 58/12 (2006.01); **D06F 73/02** (2006.01)

CPC (source: CN EP)
A47B 61/00 (2013.01 - CN); **A47B 97/00** (2013.01 - CN); **D06F 58/12** (2013.01 - EP); **D06F 73/00** (2013.01 - CN); **D06F 73/02** (2013.01 - EP)

Citation (applicant)
• WO 2016099225 A1 20160623 - LG ELECTRONICS INC [KR]
• US 2015159315 A1 20150611 - LIM JAEMYUNG [KR], et al

Citation (search report)
• [XA] GB 2321954 A 19980812 - JLA LIMITED [GB], et al
• [A] US 2005120757 A1 20050609 - JACKSON W S [US]
• [A] EP 2209936 A1 20100728 - ZAGLIO SERGIO [IT]
• [A] DE 29918727 U1 20000105 - SPORER KLAUS [DE]

Designated contracting state (EPC)
AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)
BA ME

DOCDB simple family (publication)
EP 3666961 A1 20200617; EP 3666961 B1 20210915; CN 111297065 A 20200619; CN 111297065 B 20221227;
DE 102018221469 A1 20200618

DOCDB simple family (application)
EP 19212881 A 20191202; CN 201911264866 A 20191211; DE 102018221469 A 20181212